
 

 

 
 

STATUTAIRE VERGADERING 8/5/2014 
 
Aanwezig : Isabelle H., Elisabeth, Virginie, Caroline, Inez, Inge, Dunja, Isabelle Th., Isabelle V., 
Laurence, Elke, Suzy, Sofie, Katrien F, Majori, Elisa, Ann-Katrien, Cathérine, Anja, Annelore, 
Ann-Sophie 

Verontschuldigd : Charlotte, Pascale, Micheline, Nadine, Evelyne, Véronique 
  
Deze maand had Dunja ons chocolade beloofd maar gezien Artimar verbouwd heeft en geen 
groepen meer mag ontvangen, werd dit bezoek afgeschaft. Onze vrouwelijke zin in 
chocolade werd onmiddellijk goed gemaakt door Dunja met de lekkere pralines . Bedankt 
Dunja! 
Het bezoek werd vervangen door een bezoek aan de tentoonstelling ‘zenuwenoorlog’ met 
een rondleiding van de studenten van Vives. Zo kregen we toch nog een mooie portie 
cultuur in deze herdenkingsperiode van de 1ste WO. 
 
Deze maand werden we uitgenodigd in het Klokhof. Zoals jullie wellicht gehoord hadden en 
zelf ondervonden hebben, werden we de laatste keren niet meer zo goed ontvangen in de 
Carlton. Ze hebben bovendien onaangekondigd de factuur van 28€ naar 35€ gebracht. We 
hebben verschillende keren contact gezocht om enige uitleg te vragen maar tot op vandaag 
kregen we geen antwoord. 
Gezien het ooit leefde in de club om een andere locatie te zoeken, vonden we met het 
comité dat dit een gepast moment was om eens te komen proeven in het Klokhof. Het blijft 
in dezelfde buurt met een goede parkeergelegenheid, een goeie naam en lekker eten. Een 
menu kost hier ook 35€.  
De machtsoverdracht op vrijdag 27/6 zal ook in het Klokhof doorgaan. 
Ook IW Mandeleie en het Klokhof zijn akkoord dat we de 2de donderdag van de maand daar 
zouden vergaderen in een aparte zaal. Dit zal dus hoogstwaarschijnlijk ons nieuwe 
‘clublokaal’ worden. 
 
Sociale projecten: 

Tijdens de vorige statutaire vergadering kwam Caroline Lietaer het Rett-syndroom toelichten. 
Iedereen was enorm onder de indruk van deze getuigenis. Dit project zal vanaf het volgend werkjaar, 
gedurende 3 jaar gesteund worden. 

Sint-Michiels armenzorg wordt nog 2 jaar verder gesteund. 



Activiteiten :  
Lustrum dansfeest (5 juli):             
De commissie is heel actief en de fuif begint concreet vorm te krijgen. Het feest zal beginnen om 20u 
met een uitgebreide apéro. Daarna volgt een heel verzorgde walking dinner en dan kan iedereen zich 
uitleven op de dansvloer. En voor de liefhebbers zal er een gin-bar zijn.  

De zaal zal uiteraard met een touch of fluo gedecoreerd worden en voor alle leden zal er een fluo 
geel sjaaltje zijn. Dit wordt dan best gecombineerd met een witte bloes, t-shirt of kleedje. 

Er zal uiteraard een werkschema opgemaakt worden maar daarbij zal er zeker gezorgd worden dat 
iedereen nog ten volle kan genieten en feesten! Als er mannen zijn die aan de gin-bar willen helpen 
of aan de tap… laat maar weten aan Annelore. 

Er zal ook geregeld een mailtje gestuurd worden om de stand van de kaartenverkoop op te volgen. 
Graag ook antwoorden indien je er nog geen verkocht hebt. Het is om een idee te hebben voor het 
aantal receptietafels dat we zullen nodig hebben… 

Kortom, alles zal klaar zijn om er een tof feest van te maken! En nu maar al de vrienden 
optrommelen ! Suzy zal alvast ook nog reclame maken bij de rotaract. 

 

Comedy (6 februari 2015):                            
Het sponsorcontract is afgewerkt. Op de machtsoverdracht zal er een oproep komen om toch al in de 
zomervakantie de sponsorzoektocht te starten. Gezien de comedy al begin februari doorgaat, zullen 
de kaarten al tegen november moeten gedrukt worden, met uiteraard grote sponsors op….  

 

Spinning:                                                            

Deze commissie komt uit zijn winterslaap en zal binnenkort contact opnemen met Jan om een 
concrete datum vast te leggen. Dit zal waarschijnlijk in november zijn. 

 

Intern reglement: 

Dit is af! Suzy heeft het helemaal uitgeschreven en moet nu nog eerst grondig nagelezen worden 
door de 4 commissieleden. Daarna zal het doorgestuurd worden naar de comitéleden en dan naar 
alle leden.  

Iedereen kan al uitkijken naar nieuwe leden maar wel nog wachten om concrete contacten te leggen 
tot het reglement gekend is. Gezien er al veel commotie was rond de leeftijdsgrens, werd besloten 
om deze alvast weg te laten. Dat neemt niet weg dat het aangewezen blijft om jonge dames binnen 
te halen en dat niet iedereen kan afkomen met haar , weliswaar heel lieve tantes …. 

Er werd hier heel veel tijd ingestoken door de commissie om dit heel grondig te doen. Bedankt 
dames om deze nodige structuur aan onze club te geven!  

 

 

 



Interclub: 

Zonedag: op 22 april in Oostende. Dunja, Isabelle Th en Laurence hebben onze club 
vertegenwoordigd. Het was blijkbaar heel plezant. Eerst werden ze verwelkomd met een koffie en 
cakeje, dan gingen ze de Amandine bezoeken en dan terug naar een restaurant waar ze vers gepelde 
garnaaltjes kregen van authentieke vissersvrouwtjes.                                                                                                

En jawel, ze kregen daar het nieuws dat wij de zonedag mogen organiseren in 2016! Kwestie dat 
Virginie zich al kan voorbereiden . 

Gouverneurswissel: op donderdag 19 juni in Deinze. Dit valt samen met een districtvergadering. 
Isabelle Th, Micheline, Virginie en Dunja gaan alvast naar de academische zitting. Indien nog iemand 
zin heeft om mee te gaan, gelieve mij dan verwittigen voor 31 mei. 

 

Allerlei:  

Isabelle Vancraeynest kreeg de vraag van Johan Depuydt van de Ronde Tafel Kortrijk om 
reclame te maken voor de Duck-race op 8 mei.  

 

Jarigen: 

8/5: Majori (ze werd uiteraard ontvangen door een ‘Happy brithday’ van alle dames en zelfs enkele 
obers ….                    
11/5: Inez                          
25/5:Charlotte H               
30/5: Katrien Fl                                                                     
Een grote proficiat!  

En Dunja sluit voor de laatste keer af met een mooi citaat van Aristoteles: 

‘Vriendschap is één ziel in 2 lichamen.’ Bij ons is dit in 26 lichamen. 

 

Bedankt aan Dunja voor het prachtige jaar en ook een grote merci aan Virginie die ons als protocol al 
die jaren perfect ontvangen en verwend heeft. 

Maar uiteraard gaan we volgend jaar opnieuw een schitterend jaar tegemoet! 

      


